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Abstract (en)
1. Method of unpacking bottles or receptacles forming a second layer of bottles arranged upside down between the necks of bottles forming a first
layer of bottles in the upright position in case or bin, characterized in that : the case full of bottles is grasped, the case is inverted while holding on
the one hand the first layer of bottles arranged upright in the case and on the other hand the second layer of bottles arranged upside down, the
bottles of the second layer are removed while continuing to hold the bottle of the first layer in the case, the case containing only the first layer of
bottles which were initially upright is again inverted and the bottles of the first layer are unpacked.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un procédé et un dispositif pour le décaissage de bouteille formant un second lit de bouteilles disposées à l'envers dans une
caisse, entre les cols de bouteilles formant un premier lit de bouteilles disposées à l'endroit. Suivant l'invention, on saisit la caisse, (2) on la retourne
en retenant d'une part les bouteilles formant un premier lit de bouteilles disposées à l'endroit, d'autre part le second lit de bouteilles disposées à
l'envers, puis on libère le second lit de bouteilles tout en continuant à maintenir dans la caisse les bouteilles du premier lit. On retourne à nouveau
la caisse (2) qui ne contient plus que les bouteilles disposées initialement à l'endroit. L'invention s'applique au décaissage de bouteilles ou autres
récipients en verre ou en matière plastique.
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